
Årsmelding 2019 
 

Styret har bestått av Per Otto Sørensen, Camilla Winterseth, Erland Thon Hovrud, Ingrid Steffensen 

og Renate Grindland. Per Otto Sørensen måtte av personlig årsaker trekke seg i løpet av året. Camilla 

Winterseth overtok ledervervet, og 1. vara Jenny Gulbrandsen kom inn i styret. Øvrige 

varamedlemmer har vært Nora Merchan Stenberg og Aurora Bjørkevold. 

Møter: 

• 8 styremøter 

• 7 på skype 

• 1 fysisk møte 

• Telefonkontakt 

To utsendinger til Landsmøtet: 

• Camilla Winterseth og Cecilie Gül 

Fire personer deltok på høstmøtet (med noe egenandel): 

Line Camilla Bjørkevold, Jenny Gulbrandsen, Lena Bye Martinsen og Camilla Winterseth 

Laget hadde 76 enkeltmedlemskap og 27 familiemedlemskap per 01.10.2019. Totalt 103 

medlemskap (oppdateres til per 31.12. før årsmøtet) 

 

Aktiviteter 
• 4 fokus unghest kurs 

o Miljøtrening i Råde i februar 

o Forberedelse til utstilling i Sigdal i mars 

o Tømmekjøring/innkjøring i Fredrikstad i april 

o Miljøtrening i Fredrikstad i mars 

o Det var planlagt ytterligere to kurs på høsten, men det gikk tomt for støttemidler fra 

fokus unghest. 

• Medlemstreff 

o Dagstreff i Sigdal i februar 

o Helg med ridning i fjellet i Valdres i september 

• NM for nordlandshest/lyngshest 

o Treningshelg før NM på Stavsplassen i juni 

o NM 28.-30. juni på Stavsplassen, se egen rapport. 

• Skeid 

o Østlandsmesterskap ble arrangert 13.-15. oktober på NHS, Starum, i samarbeid med 

Buskerud Dølahestlag 

• Oppvisninger/stand 

o Laget hadde oppvisning og stand på Stavsmart`n i oktober 

 



Avlsutvalget 
Det har ikke vært møter i avlsutvalget i 2019. 

Hingster kåret på Stav i 2019: 

• Skarprins - 3.premie 

• Augdals Manus - 2.premie 

• Fjellyng - 3.premie 

• Indahls Bassini - Kåret 

• Sjåvoll Sølvfaks – Kåret 

• Stallhø Stjernebless - Kåret 

• Kirkebys Melvin -  Kåret 

• Løvmyrs Hraust - Kåret 

• Nileas Månevind - Kåret 

• Skogans Idjo - Kåret 

• Frøysviks Vikingfjord - Kåret 

• Thorshaugs Dreng - Kåret 

• Trøffel - Kåret 

• Forbrigds Rubin - Kåret 

• Vojes Olav Tryggvason - Kåret 

 

Vedtatte fokusområder for styret - måloppnåelse 
 

Mål Tiltak Resultat 

Avl 

 

Ansvarlig: 

Avls-

utvalget 

Øke antallet 

bedekninger 

med 5% i forhold 

til 2018 

• Skaffe oversikt avlsføre hopper 

i laget vårt. 

• Markedsføre tilgjengelige 

hingster 

• Drive målrettet informasjon til 

hoppeeiere om tilgjengelige 

hingster, hingstehamner, 

aktuelle tilskudd, 

unghesttilbud etc. 

Ikke utført 

 

Ikke utført av 

lokallaget. Men i 

hingstekatalogen. 

 

Ikke utført 

Unghest 

 

Ansvarlig: 

Aktivitets- 

utvalget 

God unghest-

oppfølging 
• Arrangere fokus unghest-kurs 

• Ungheststasjon? 

• Sommerbeite (særlig for 

hingster) 

• Informasjon om tilgjengelige 

tilbud 

Arrangert 4 FU-kurs 

Ikke vurdert  

Vurdert, men ikke 

igangsatt 

Videreformidlet 

informasjon fra 

Landslaget 



Aktivitet 

Ansvarlig: 

Aktivitets-

utvalget 

Minst en 

aktivitet for alle 

per år 

 

 

NM 

• Geografisk spredning på 

arrangementer 

• Medlemsmøter/temamøter 

Ok spredning 

 

To medl.treff og 

fagforedrag på 

årsmøtet 

NM gjennomført 

Medlems-

vekst 

Ansvarlig: 

styret 

Fem nye 

medlemmer 

hvert år 

Beholde 

eksisterende 

medlemmer 

• Gjøre det attraktivt å være 

medlem 

• Medlemsfordeler (rimeligere 

kurs, andre fordelsavtaler) 

  
  

Økt aktivitetsnivået 

Medlemmer får kurs 

til lavere pris 

 

 

Vedtatte oppgaver for utvalgene - måloppnåelse 

 

Aktivitetsutvalg  

• Arrangere minst to fokus unghest-kurs per år.  – Det er arrangert 4 stk 

• Legge til rette for arrangementer/kurs i hele vårt område. – Det har vært arrangement i 

Buskerud, Oppland og Østfold.  

• Ha stand på aktuelle arrangementer. – Stand på Stavsmart`n 

• Mål om minst et arrangement per år som er aktuelt for ethvert medlem. Arrangementer kan 

være kurs, turer, stevner, foredrag, sosiale treff m.v. – Det har vært varierte arrangementer 

• Informere medlemmer om arrangementer i vår regi, samt andre aktuelle arrangementer. – 

det er informert via Fecebook, e-post og www.rimfakse.no 

• Motivere medlemmer til å være aktive med sin hest. – AU har gjennomført varierte 

arrangementer, markedsført aktivitetene og vært imøtekommende og positive overfor 

deltagerne på våre arrangementer. Vi viser også bilder og resultater fra arrangementene i 

sosiale medier og på nett, samt i Rimfakse. 

Avlsutvalget 

• Sende ut oversikt over kårede hingster i vårt lag til hoppeeiere i etterkant av 

hingsteutstillingen – ikke utført, men dekkes av hingstekatalogen 

• Informere hoppeeiere om aktuelle hingsteslipp – ikke utført, men dekkes av 

hingstekatalogen 

• Informere om utstillinger og oppfordre til deltakelse – utført av aktivitetsutvalget og styret 

• Oppdatere lister over hester i vårt område – arbeidet er påbegynt av styret med hjelp fra 

aktivitetsutvalget 

• Være orientert om innholdet i avlsplanen, og gjerne informere medlemmer ved behov – 

styret er orientert om innhold 

 

 



NM 2020 
Styret har søkt om, og fått tildelt NM for nordlandshest/lyngshest i 2020. 

Styret mener vi hadde gode resultater med og erfaringer fra NM 2019. Videre var det ingen som 

søkte om å få arrangere NM til fristen. Styret mener det er viktig at NM blir et årlig arrangement, og 

velger da å arrangere NM for andre år på rad.  

Norgesmesterskapet for Nordlandshest/Lyngshest arrangeres på Tune ridesenter i Østfold. Vi 

arrangerer i samarbeid med Råde og Onsøy Rideklubb. Arrangementet finner sted 26. – 28. juni 

 


